
Protokół 
ze spotkania Zespołu Doradców Społecznych Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się w dniu 22 stycznia 2011 r. 
 
Tematem spotkania, które odbyło się w Urzędzie Miasta Łodzi, było przedstawienie  Zespołu 
Doradców Prezydenta Miasta, prezentacja celów powołania Zespołu, prezentacja projektu 
Budżetu Miasta Łodzi na 2011 r., dyskusja nt. stanu finansów Miasta.  Spotkanie prowadził 
Szymon Midera.  
W spotkaniu udział wzięli:  
• Hanna Zdanowska - Prezydent Miasta Łodzi 
• Paweł Paczkowski - Wiceprezydent Miasta Łodzi 
• Krzysztof Piątkowski - Wiceprezydent Miasta Łodzi 
• Krzysztof Mączkowski - Skarbnik Miasta  
• Agnieszka Sardecka – Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 
• Jarosław Bauc - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 
• Bogusław Grabowski - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 
• Jerzy Czubak - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 
• Andrzej Walczak - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 
• Piotr Dzięcioł - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 
• Piotr Pustelnik - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 
• Paweł Samecki - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 
• Tadeusz Markowski - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 
• Krzysztof Dudek - Społeczny Doradca Prezydenta Miasta 

 
Pani Prezydent Hanna Zdanowska podziękowała Doradcom Społecznym za przyjęcie 
zaproszenia i przystąpienie do prac Zespołu. Pan Szymon Midera przedstawił agendę 
spotkania oraz najważniejsze cele stojące przed Zespołem Doradców Społecznych. Ustalono, 
że zespół ma zapewnić wsparcie Prezydenta Miasta Łodzi w zakresie prac nad Strategią 
Rozwoju Łodzi i najważniejszych projektów realizowanych przez Urząd Miasta Łodzi, takich 
jak: budowa Nowego Centrum Łodzi, rewitalizacja Śródmieścia, rozwój ul. Piotrkowskiej. 
Podczas dyskusji członkowie zespołu ustalili, że będą spotykać się raz w miesiącu (w ostatnie 
soboty miesiąca) o godz. 10.00 na terenie Urzędu Miasta Łodzi. Pomiędzy spotkaniami będą 
kontaktować się drogą mailową i ewentualnie spotykać w mniejszych grupach tematycznych.  
Na posiedzeniu zespołu została przedstawiona przez Skarbnika Miasta w porozumieniu  
z Panem Szymonem Miderą prezentacja dot. sytuacji finansowej Łodzi. 
Członkowie zespołu zwrócili uwagę na konieczność zwiększania dochodów i poszukiwania 
zewnętrznych źródeł finansowania inwestycji, które w Łodzi na tle innych dużych miasta 
w Polsce nie są na wystarczającym poziomie. Członkowie zespołu zwrócili uwagę, że 
w budżecie nie ma priorytetów i nie jest on podporządkowany strategii rozwoju miasta. 
Członkowie zespołu poprosili także o więcej czasu na dogłębną analizę sytuacji finansowej 
Łodzi.  
W drugiej części spotkania członkowie zespołu omawiali problemy związane z sytuacją 
społeczno-gospodarczą w Łodzi na tle innych dużych miast w Polsce, możliwości 
ewentualnego przyspieszenia sprzedaży majątku komunalnego oraz sytuacji w Urzędzie 
Miasta.  
Na tym spotkanie zakończono. 
Protokół sporządził: Szymon Midera. 


